
Protokoll av höstmöte
Furuby Sockenlag 2024-10-20
Tid och plats: 15:00 Furuby IF klubbstuga

1. Ordförande förklarar mötet öppnat.

2. Till mötesordförande valdes Gudrun Holmberg. Till sekreterare
valdes Björn Nilsson och som justerare valdes Timmy Vesterberg.

3. Godkännande av dagordningen.
Se bilaga 1.

4. Information från sockenlaget och respektive byalag
● Lämnat in skrivelse om mer byggbara tomter i Furuby (vi väntar på svar).

● Studiebesök på Vindkraftparken, Furuby/Attsjö 5 juni.

● Bildat en bastugrupp, arbete påbörjat.

● Boll/burk kastningen, renoverad av Tomas Eriksson, Vilan.

● Hjärtstarkurs i Fägerstad 7 maj.

● Besök av Kultur/Fritidsnämnden till Furuby skola och Furuby IF 4 april.

● Bevakar Länsstyrelsen ang fornåker till utegymet, spåret. Klartecken till att bygga.

● Lämnat förslag till ledamot till Landsbygdsrådet från Furuby. Tom Malinen blir vald.

● Delat ut häftet Det händer i Furuby socken.

● Anna Bengtsson och Gudrun Holmberg har deltagit på V-ö kommuns Beredskapsmöte

25 sept.

● Anna Bengtsson och Gudrun Holmberg har inventerat vårt förråd.

● Värd för Furuby/Åryd direktmöte, Växjö kommun 9 okt i Furuby kyrka.

● Tagit med Furubyleden från SPF till Furuby Sockenlagets hemsida.

Information från byarna:

Birgitta Estberg berättar att det ska anläggas en blomsteräng i Kårestad.

Britt-Marie Svensson berättar att under hösten så ska det placeras tre mindre farthinder

på vägen i östra Furuby.
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5. Det händer i Furuby Socken redaktion
Från årsmötet 2024 uppkom behovet att utöka redaktionen med nya medlemmar. Sylvia Dahl har

tackat ja till att hjälpa till med korrekturläsning, men rollen som eftersöks är att skriva lokala

artiklar, och i fortsättningen även redigera och sammanställa boken.

Birgitta Estberg påminner att redaktionen bör bevaka det som händer i socknen under hela året

med artiklar och foton.

Styrelsen får planera detta vidare tillsammans med Birgitta Estberg.

6. Motion om byalagens delaktighet i Furuby Sockenlag
Efter inkommen motion på Furuby Sockenlags årsmöte 2024 beslöts att motionen skulle skickas

till samtliga byalag och på nytt ta upp frågan på höstmötet. Svar har inkommit från Kårestad och

Attsjö, se bilaga 2. Furuby byalag har åldermannagille först den 17 November och svarar efter det.

Varken Västorp eller Fägerstad har aktiva byalag, därav inga svar därifrån.

Varje byalag är idag representerad i sockenlagets styrelse, med rösträtt, enligt stadgarna.

Motionens fråga är att Sockenlaget ska ställa krav på byalagets representation.

Alternativ: A) godkänna motionen i sin helhet, eller B) avslå motionen i sin helhet.

Votering: Alt A:5 Alt B:1 Avstår:5

Styrelsen bifaller Alexanders Modells motion från årsmötet 2024.

Då det rör sig om ändringar i stadgarna så ska detta godkännas på två årsmöten.

Styrelsen får arbeta fram ett förslag på stadgeändring i enlighet med motionens förslag.

7. Information från bastugruppen
Per-Ola Johansson presenterar först sig själv och sedan att gruppen består, förutom av honom,

även av Britt-Marie Svensson, Elin Ask och Ellinor Kiriakidis.

Gruppen har diskuterat flera olika lösningsförslag. Per-Ola har även varit i kontakt med

kommunen och just i detta nu hänger det på ansökan om dispens för strandskydd. Denna

ansökan kostar 11,000 kr så finansieringsförslag måste tas fram. Arbetet fortsätter.

8. Övriga Frågor
8.1. Lena Billberg
Lena Billberg ville betona vikten av det jobb Sockenlaget gör och att det är viktigt att fortsätta

med det. Sockenlaget tackar för denna feedback.

8.2 Trivselkväll
Gudrun tar upp frågan om det finns intresse för trivselkväll med temat Glas, Loppis och Auktion.

Sockenlaget arrangerar intressekoll och eventuell inbjudan.
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8.3 Vindkraftsparken
Det finns önskemål om ytterligare besök i vindkraftsparken. Christina Hamilton har kontakter och

sockenlaget får återkomma i frågan när nästa tillfälle kan bli av.

8.4 Motionsspåret
Länsstyrelsen har kommit fram till att det inte anses vara någon fornåker i området runt

pulkabacken. Detta beslut gör att Furuby IF och Sockenalgets planer för utegym kan fortsätta.

Kommunens förslag är dock att bygga hela utrymmet på ett och samma ställe.

8.5 Furubydag
Gudrun Holmberg meddelar att det kommit in ett förslag om man skulle kunna anordna en

Furubydag där alla lokala föreningar kan visa upp sig.

Frågan om Furubydag får tas vidare av Sockenlaget.

8.6 Tomter
Gudrun Holmberg berättar att frågan om marken nordöst om Fägrevägen (och längsmed

byvägen) har iallafall tagits upp av kommunen. Detta är ett förslag i de skrivelser Sockenlaget

under en längre tid skickat till kommunen.

8.7 Furuby direkt
Efter fikat presenteras lite material från Furuby direkt. Delar av detta material ska även läggas

upp på hemsidan.

9. Avslutning
Tack till alla närvarande. Totalt 11 personer (varav fyra från styrelsen) som även fick fika. I

samband med fikat så visades den inspelade presentationen av Tom Malinen, nyvald

Landsbygdsrepresentant.

Furuby 2024- Furuby 2024- Furuby 2024-

………………………………… …………………………………
……

…………………………………
……

Björn Nilsson Timmy Vesterberg Gudrun Holmberg

Sekreterare Protokolljusterare Ordförande
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Bilaga 1 - Dagordning

Dagordning för Furuby Sockenlag Höstmöte

20 okt Furuby IF Klubbstuga

1.Mötets öppnande

2.Val av mötesordförande, sekreterare och en
justerare

3.Godkännande av dagordningen

4.Information från Sockenlaget och resp byalag

5.Det händer i Furuby redaktion

6.Motion om byalagens delaktighet i Furuby
Sockenlag

7.Information från bastugruppen

8.Övriga frågor

9.Avslutning
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Bilaga 2 - Svar på motion

Kårestad 241008

Svar på skrivelse.

Kårestad byalags styrelses svar angående skrivelse som Furuby byalag skickat ut
om form på sockenlag/byalag.

● Vi anser att Furuby har fel form på byalag/sockenlag. Byalag och sockenlag är
sammanblandat hos er. Det rätta borde vara att ha renodlat byalag som enbart rör
Furuby. Om ni väljer att ha ett byalag över hela Furuby eller uppdelat på fler, har vi
ingen åsikt om.

● Det borde vara ett renodlat sockenlag där ni i Furuby väljer en representant som
övriga byar gör.

● Känslan som finns hos oss är att sockenlagsmötena till stor del handlar om Furuby.
Har man ett renodlat sockenlag kanske det känns mer attraktivt för övriga byar att
vara mer delaktiga.

Med vänliga hälsningar

Styrelsen i Kårestad byalag.

Attsjö Byalags syn på byalag
Attsjö byalag bildades med anledning av att Växjö Kommun 1971 erbjöd byn att få köpa
Attsjö Gamla Skola. Köpesumman var då på 500:-. Roten tyckte då att det skulle vara en
gemensam sak för byn att göra. Därför bildade man ett byalag som skulle ta hand om och
förvalta fastigheten.
 
Roten finns fortfarande kvar men har ingen betydelse längre för byns gemensamma sak. Allt
som rör det gemensamma i byn sköts av Byalaget och dess styrelse. För att vara medlem i
byalaget utgår det en årlig medlemsavgift (600:- per hushåll, något lägre för ensamstående).
Betalar man så får man hyra skolan till en lägre kostnad än om man inte är medlem.
I och med denna lösning så ställer det också krav på medlemmarna i form av idèellt arbete.
Vilket så klart är svårt att få folk att förstå och ställa upp på.
 
För byavägarnas skötsel ingår vi i en vägsamfällighet.
Vi anser att det är upp till var och en by att se det som en fördel för sin gemenskap.

Övriga byalag
Västorp byalag: Har inte svarat
Fägerstad: Har inget byalag
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Furuby byalag: Har inte svarat eftersom åldermannagille hålls först 16 november
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